
3  nézzünk fel rájuk. Lankadó 
számycsapásaikkal majdcsak el
húznak fölöttünk.

Kiváijuk.
R. J., Szeged

„Bűnös ifjúság”

Az egyik szocialista érzelmű új
ságíró Orbán Viktor miniszterel
nököt politikai pedofilnak nevez
te. Ezt azzal indokolta, hogy a 
nagygyűlésein nagyon sok a 18 
éven aluli fiatal. Szerintük a gim
nazista korúak csak politikailag 
tájékozatlan, befolyásoltató, os
toba gyerekek, akik Viktort kia
bálva csápolnak. Eközben bosz- 
szúra éhes düh fojtogatja őket, 
mert tudják, hogy ezek a leendő 
szavazók mondják ki majd négy 
év múlva rájuk a halálos ítéletet.

Igen, ez már egy teljesen más 
generáció, hál’ istennek, mint mi 
voltunk az ún. puha diktatúrában 
a nyolcvanas években. Nem fer
tőzte őket úttörőmozgalom, uni
formizálás, ők ma már egyénisé
gek lehetnek. Nem kell nekik má
jus elsején kötelezően örömköd- 
ni, a Fidesz összejöveteleire ön
ként mennek.

A tudatos és tömeges népbutí
tásnak vége, az SZDSZ marihuá- 
naszagú, a ,magyar hisztériát” 
mellőző nevelési koncepciója hi
ába akar majd gyökeret verni az 
iskolákban, mert már a pedagó
gusok túlnyomó része sem a régi. 
Ez az ország egészen és vissza
fordíthatatlanul más, mint eddig 
volt. És kár lebecsülni a tizenéve
seket, már képesek komoly érték
rendet felállítani. Ok az a korosz
tály, akik korunk információs túl
kínálatából régóta rá vannak 
kényszerítve a fontos és kevésbé 
fontos dolgok megkülönbözteté
sére. Tájékozottabbak a világ 
dolgaiban, mint mi voltunk, tud
nak a globalizmusról, gátat akar
nak neki állítani. Sokan azt 
mondják rájuk, hogy engedetle
nek, én azt mondom, önállóak: 
képesek az önálló, kreatív gon
dolkozásra, nemzetünk és éle
tünk jobbá tételére. Amikor taní
tottam őket, akkor is láttam, mi
lyen erő rejlik bennük -  most már 
biztos vagyok ebben.

Eddig sokan csak céltalanul 
csapódtunk és sodródtunk az ese
ményekkel, nem találtuk a he

lyünket a társadalomban, saját 
hazánkban, ma már azonban tud
juk, ha elég kitartóak vagyunk, 
alakíthatjuk is. Bízom benne, 
hogy a jövő a magyar nemzeté 
lesz (igaz, egy kissé elodázva): a 
miénk és főleg a fiataloké.

K. E., Jászberény

Lelki igény

Lapjuk hasábjain szeretnék üze
netet küldeni néhány embertár
samnak. Először is azoknak, akik 
Eörsi Istvánt bírálják lépten-nyo- 
mon az írásai miatt. (Gondolok 
itt elsősorban a Népszabadság
ban május 2-án megjelent A fa
sizmus mint lelki igény című cik
kére.)

Ne bántsátok őt, inkább sajnál
játok. Valami miatt (az okát nem 
ismerem) inkább sajnálatra méltó 
és szánalmas ember. Annyit em
legeti a lelki igényeket, hogy az 
már szinte szívszorító. Az ő lel
kének valószínűleg egy kis szere- 
tetre lenne igénye, de mindhiába. 
(Egyébként ugyanez a vélemé
nyem Kende Péterről is.)

A második üzenetem rövidebb 
lesz (hiszen ha az egész újság a 
rendelkezésemre állna, akkor 
sem tudnám kifejezni, amit ér
zek), és Orbán Viktornak szól: 
Köszönjük, miniszterelnök úr! 
És: Hajrá, Magyarország!

Ui.: Furcsa, de nem érzem ma
gam fasisztának, pedig ott voltam 
az összes Fidesz-gyűlésen és 
mindenhol lelkesen Viktoroztam. 
És ezt fogom tenni a jövőben is, 
még ha lemaoistáznak is érte!

Mészáros Anita, Budapest

Bocsássátok m eg...

Tisztelt szerkesztőség, szeretném 
önökkel és az olvasókkal néhány 
gondolatomat megosztani. Előtte 
azonban szeretném önöknek csu
pán azt megköszönni, hogy létez
nek. A Magyar Demokrata nélkül 
már nem is lennék tán, már felad
tam volna. Kérem önöket, hogy 
soha ne adják fel. Mi önök mellett 
és mögött állunk!

Szentimentálisnak tűnhetnek 
gondolataim, érzelmeim, azt gon
dolom mégis, ebben az időszak

ban kell egy kis érzelmi túlfűtött
ség is. Igaz, magától jött.

Régebben csak éreztem: a jót 
meg kell védenem. Lehurrogtak 
azok, akik nem éreztek, bátorí
tottak azok, akik szintén éreztek. 
Aztán gondolkodtam és rájöt
tem, nem elég csak érezni: látni 
és hallani kell ahhoz, hogy meg
értsék, mit érzek. Ettől a pillanat
tól kezdve látni és hallani akar
tam mindent -  és láttam és hal
lottam. Persze, még mindig nem 
mindent! De így már sokkal 
jobb.

Vagy rosszabb? Hogy most lá
tok és láttam, hallok és hallottam -  
rosszabb. Mert gondolkodom is. 
És érzek is. Hogy mit? Féltést, ag
gódást, remegést, gyakran a sze
membe tanuló könnyeket. Meg 
hogy görcsbe rándul a gyomrom. 
És hogy büszke vagyok és boldo
gan nevetek, tapsolok, és sikítva 
ugrándozok, szurkolok és szorí
tok, és a keblemre ölelném a fél 
világot, Magyarországot.

„Én nem tudom, mi ez, de jó 
nagyon! Olyan, mint a szerelem! 
S ha az: bocsássátok meg nekem!

Remélem sokan vagyunk „ilyen 
szerelmesek” és maradunk is!

Kaizler Ágnes, Újlengyel

Hajrá!

„Mit Istennek megfejthetetlen 
akarata reánk mért, tűrni fogjuk 
férfias elszántsággal, s az öntudat 
azon boldogító reményében, 
hogy az igaz ügy örökre veszve 
nem lehet.”

Óarad, 1849. augusztus 10.
Részlet Görgey Arthur polgá

rokhoz intézett kiáltványából.
Hajrá, Magyarország, hajrá, 

magyarok!
Ócsai Antal, Hatvan

A szívekben igen

Fiatal vagyok, ezért még sok min
dent nem tudhatok, nem érthetek, 
nem éltem azokban az időkben, 
amelyekre egyesek azt mondják, 
hogy jó volt, amire a lakosság 
nagy része visszavágyik.

Nem éreztem a rendszerváltás 
fontosságát, hiszen kisgyerek
ként éltem meg. Sokáig nem ér

tettem, mi a különbség a jobb- és 
a baloldal között. Nem tudtam, 
melyik a jó  és melyik a rossz. És 
azt se tudtam, nem tudhattam, 
hogy az életemet mennyire meg 
fogja változtatni a 2002-es év, 
amikor először élhetek állampol
gári jogommal: a szavazás, a sza
bad választás jogával.

Fiatal vagyok, ezért hittem ta
lán, hogy egyetlen szavazatom
mal akár az egész világot meg
válthatom. Akkor, április hetedi
kén ez nem sikerült. De nem 
csüggedtem. Sok százezer ember 
megmutatta, hogy nem adtuk fel. 
Erőt és hitet adtunk egymásnak, 
bíztunk a szeretet erejében.

Talán a korom miatt volt az is, 
hogy nem érzem magam legyő- 
zöttnek. Az a rengeteg ember, aki 
ott vasárnap egybegyűlt, nem 
vesztes! Megmutattuk a világ
nak, hogy erősek vagyunk, hogy 
él bennünk a remény, hogy fele
lősséget érzünk tizenötmillió pol
gártársunk iránt. Most legyőztek 
bennünket, de nem nyertek. Mi 
továbbra is emelt fővel élhetünk, 
továbbra is vállalhatjuk önma
gunkat. Nekünk megmaradt a be
csületünk.

Négy év múlva is fiatal leszek. 
És akkor még többen leszünk -  
elegen. Addig meg itt marad ne
künk ez a kitörölhetetlen érzés a 
lelkűnkben. Az az érzés, amit 
Medgyessy úr soha nem fog meg
érezni. Soha nem fogja megta
pasztalni azt a szeretetet és tiszte
letet, ami Orbán Viktort körülve
szi. Lehet hogy a számok szerint 
nem mi győztünk, de a szívekben 
igen! És ezt mindenki érzi!

Medgyessy is, Orbán is.
Higgyünk továbbra is a szere

tet és az összefogás erejében, ön
magunkban és hamarosan eljön a 
mi időnk!

N. H„ Budapest

Köszönöm

A határon túl születtem, nevel
tetésem alappillére magyarság- 
tudatom volt, az az erős hova
tartozás-tudat, amely eddigi éle
tem során mindig erőt adott ne
kem ahhoz, hogy éljek, dolgoz
zak, gyereket neveljek. Tíz éve 
élek szeretett magyar hazám
ban, s az egyik legszebb hivatás 
az enyém, tanár vagyok.
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